

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Շ.Հ.Ամիրյան, Ա.Ա.Ֆարամազյան. Հայաստանի Հանրապետության գլխավոր Հանքային ֆորմացիաների Հանքավայրերի առաջացման և տեղայնացման երկրաբանական պայմանները	3
Պ.Գ.Ալոյան, Հայկ Պ.Ալոյան, Շ.Հ.Ամիրյան. Հայաստանի ոսկեհանքային արդյունաբերության Հանքահումքային Հենքի իրավիճակը և դարգացման հեռանկարները	9
Յու.Վ.Սալադյան. Հայաստանի վերին միոցենի, պլիոցենի և չորրորդական ժամանակաշրջանի շերտագրության ընդհանուր սիսեման և հնէաաշխարհագրական իրադարձությունները	16
Ռ.Լ.Մելրոնյան, Ռ.Խ.Ղուկասյան, Ղ.Լ.Փալոյան. Մարցիգետի Հանքային դաշտի էոցենի առաջացումների տարիքային ստորաբաժանման մասին	23
Վ.Ա.Վարդանյան. Ուրցի անտիկլինորիումի ձևավորման միխանիզմի Հարցի մասին	26
Ռ.Հ.Խոբրենյան, Ղ.Լ.Փալոյան. Մարցիգետի Հանքային դաշտի էոցենի մագմատիտների պլագիոկլազները որպես պետրոգենիտիկ որոշ պրոցեսների ինդիկատորներ	29
Ռ. Ա. Փաշայան, Ա. Լ. Անանյան. Գառնիի սելամոփորձադաշտի ջրերի գեոքիմիական մոնիտորինգ	35
Հ.Ա.Վարդանյան, Ջ.Հ.Մինասյան, Տ.Բ.Նեչաևա. Երկրի մագնիսական դաշտի պալեոդարային վարիացիաների բացահայտման մի Հնարավորության մասին Մատույանա դարաշրջանում	40
Ռ.Ա.Արաբեկյան. Վանաձոր քաղաքի տարածքում 1988 թվի Սպիտակի երկրաշարժի նվազ հետևանքների Փարավոր պատճառների մասին	45
Ա.Կ.Մարեոսյան. Բազմաադիմությունը Համատեղված էլեկտրական զոնդավորում	50
ՀՈՐԵԼՅԱՆԱԿԱՆ ՏԱՐԵԹՎԵՐ	
Գիտնականի ստեղծագործական ուղին (ՀՀ ԳԱԱ ակադեմիկոս Է.Ե.Խաչիյանի 70-ամյակին)	59

СОДЕРЖАНИЕ

Ш.О.Амирян, А.С.Фарамазян. Геологические условия образования и локализации месторождений главных рудных формаций Республики Армения	3
Гайк П.Алоян, П.Г.Алоян, Ш. О. Амирян. Состояние и перспективы развития минерально-сырьевой базы золоторудной промышленности Армении	9
Ю.В.Саядян. Общая схема стратиграфии и палеогеографические события верхнего миоцена, плиоцена и четвертичного периода Армении	16
Р.Л.Мелконян, Р.Х.Гукасян, К.Л.Галоян. К вопросу о возрастном расчленении эоценовых образований Марцигетского рудного поля	23
В.А.Варданян. К вопросу о механизме формирования Урцского антиклинория	26
Р.А.Хорсисян, К.Л.Галоян. Плагиоклазы эоценовых магматитов Марцигетского рудного поля как индикаторы некоторых петрогенетических процессов	29
Р.А.Пашаян, А.Л.Ананян. Геохимический мониторинг вод Гарнийского сейсмополигона (2002-2003 гг.)	35
А.А.Варданян, Д.О.Минасян, Т.Б.Нечаева. Об одной возможности выделения палеоэоценовых вариаций геомагнитного поля в эпохе Матуяма	40
Р.А.Атабекян. О возможных причинах снижения сейсмического эффекта на территории города Ванадзора при Спитакском землетрясении 1988 года	45
А.К.Матевосян. Многоазимутальное комбинированное электрическое зондирование	50
ЮБИЛЕЙНЫЕ ДАТЫ	
Творческий путь ученого (к 70-летию академика НАН РА Э.Е.Хачияна)	59

TABLE OF CONTENT

Sh.H.Amiryan and A.S.Faramazyan. Geological conditions of formation and localization of the most important ore formation deposits in the republic of Armenia	3
Haik P.Aloyan, P.G.Aloyan, Sh.H.Amiryan. Condition and perspectives of development for the raw-mineral resources of gold ore-mining industry in Armenia	9
Yu.V.Sayadyan. A general stratigraphy scheme and paleo-geographic events of the Late Miocene, Pliocene and the Quaternary period in Armenia	16
R.L.Melkonyan, R.Kh.Ghoukassyan, and G.L.Galoyan. On the issue of age stratification of the Eocene formations in the Martsighet ore field	23
V.A.Vardanyan. On the issue of formation mechanism for the Uortz anticlinorium	26
R.A.Khorenyan and G.L.Galoyan. Plagioclases of Eocene magmatites of the Martsighet ore field as indicators of some petrogenetic processes	29
R.A.Pashayan and A.L.Ananyan. Geochemical monitoring of waters in the seismic testing ground of Garni	35
A.A.Vardanyan, D.O.Minasyan, and T.B.Nechayeva. On a possibility to identify paleo-secular variations of geomagnetic field in the Matuyama Epoch	40
R. A. Atabekyan. About the possible causes of decreasing of seismic affects of the Spitak earthquake of 1988 on the territory of Vanadzor	45
A. K. Matevosyan. Multi-azimuthal combined electric sounding	50

JUBILEES

The creative life of a scientist (to the 70th anniversary of E.E.Khachian, academician of NAS RA)	59
---	----